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       Kołobrzeg, dnia 20 sierpnia 2018 r. 
BRM.0002.45.2018.K 
 

Protokół Nr 45/2018 
 
 
z XLV sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się 20 sierpnia 2018 r. o godz. 9:00  
w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg, ulica Ratuszowa 13 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 r., 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata  

2018 – 2024, 

3) poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

4) projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 

obowiązującego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg, Gminy 

Dygowo, Gminy Gościno, Gminy Siemyśl, Gminy Sławoborze, Gminy Ustronie 

Morskie i Gminy Rymań, 

5) maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania ma terenie Gminy Miasto Kołobrzeg miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych, 

6) sprzedaży działki gruntu nr 74/4 obręb 12, położonej w Kołobrzegu przy  

ul. Okopowej, 

7) sprzedaży działki położonej w Kołobrzegu przy ul. Bałtyckiej, 

8) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko 

Zachód” dla obszarów położonych na zakończeniu ul. K. Arciszewskiego oraz 

przy zbiegu ulic Świerkowej i Wylotowej, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg 

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem  

i ochroną dróg, 

10) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Kołobrzegu. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Uroczysta część sesji w sali koncertowej ratusza miejskiego (godz. 12.00) 

poświęcona 50 – leciu współpracy Miasta Kołobrzeg z Uniwersytetem 

Medycznym im. Karola Marcinkowskiego w Poznaniu: 

1) wręczenie Panu prof. dr hab. n. med. Zygmuntowi Adamskiemu aktu nadania 

      tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”, pamiątkowego medalionu i legitymacji, 

2)  wręczenie Uniwersytetowi Medycznemu im. Karola Marcinkowskiego aktu nadania 

      tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu, pamiątkowego medalionu i legitymacji, 

3) wystąpienia zaproszonych gości. 

8. Zamknięcie sesji. 
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Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Miasta sesja była nagrywana na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Protokół Nr 44/2018 z XLIV sesji, która odbyła się 11 lipca 2018 r. był wyłożony do 
publicznego wglądu w Biurze Rady. Radni nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 – otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Ryszard Szufel 
otworzył XLV sesję Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Przewodniczący powitał: Radnych, Pana Janusza Gromka – Prezydenta Miasta, 
Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, Skarbnika Miasta, Sekretarz Miasta wraz  
z Naczelnikami Wydziałów Urzędu Miasta. Przewodniczący powitał wyróżnionych tytułem 
„Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”, wszystkich zaproszonych gości oraz media kołobrzeskie 
a także mieszkańców uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem obrad sesji. 
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych. 
Radna nieobecna usprawiedliwiona: Małgorzata Zajączkowska. Jest to wymagane quorum, 
by obrady były ważne.  
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Sesja składa się z dwóch części:  

- pierwsza część tzw. robocza, na której Rada procedowała projekty uchwał,  

    będące w punkcie 4 porządku obrad. 

 

 - druga część uroczysta poświęcona 50 – leciu współpracy Miasta Kołobrzeg  

      z Uniwersytetem Medycznym im. Karola Marcinkowskiego w Poznaniu i ta część  

      odbyła się w Sali koncertowej Ratusza Miejskiego o godz. 12:00 

      Na tej części tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” został uhonorowany 

      Uniwersytet Medyczny im. Karola Marcinkowskiego w Poznaniu i Pan prof. dr hab. n.  

      med. Zygmunt Adamski. 

 

Na początku sesji Przewodniczący poinformował zebranych, że jeżeli do godz. 11.45 nie 
zostanie wyczerpany porządek obrad zawarty w punktach: 1, 2, 3, 4, 5, 6, to zgłosi wniosek 
formalny o zmianę porządku obrad. 
 
W dyskusji nad porządkiem obrad udział wzięli: 

Prezydent Miasta Pan Janusz Gromek, który zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach do organów samorządu 

terytorialnego. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą głosowało 20 radnych, 0 przeciw, 0 

wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez 

wprowadzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 



3 

 

głosowania w wyborach do organów samorządu terytorialnego. Ten projekt uchwały 

został ujęty w punkcie 4 jako podpunkt 11. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję nad 

porządkiem obrad. 

Porządek obrad po zmianach przyjętych przez Radę Miasta: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 r., 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata  

2018 – 2024, 

3) poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

4) projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 

obowiązującego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg, Gminy 

Dygowo, Gminy Gościno, Gminy Siemyśl, Gminy Sławoborze, Gminy Ustronie 

Morskie i Gminy Rymań, 

5) maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania ma terenie Gminy Miasto Kołobrzeg miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych, 

6) sprzedaży działki gruntu nr 74/4 obręb 12, położonej w Kołobrzegu przy  

ul. Okopowej, 

7) sprzedaży działki położonej w Kołobrzegu przy ul. Bałtyckiej, 

8) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko 

Zachód” dla obszarów położonych na zakończeniu ul. K. Arciszewskiego oraz 

przy zbiegu ulic Świerkowej i Wylotowej, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg 

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem  

i ochroną dróg, 

10) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Kołobrzegu, 

11) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach do organów 

samorządu terytorialnego. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Uroczysta część sesji w sali koncertowej ratusza miejskiego (godz. 12.00) 

poświęcona 50 – leciu współpracy Miasta Kołobrzeg z Uniwersytetem 

Medycznym im. Karola Marcinkowskiego w Poznaniu: 

1) wręczenie Panu prof. dr hab. n. med. Zygmuntowi Adamskiemu aktu nadania 

      tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”, pamiątkowego medalionu i legitymacji, 

2)  wręczenie Uniwersytetowi Medycznemu im. Karola Marcinkowskiego aktu nadania 

      tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu, pamiątkowego medalionu i legitymacji, 

3) wystąpienia zaproszonych gości. 

8. Zamknięcie sesji. 
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Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Prezydent Miasta, Pan Janusz Gromek przedstawił Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał Rady oraz informacje o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz  

z informacją było również przedstawione w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu.  

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pani radna Izabela Zielińska, która zapytała o nierozstrzygnięty przetarg dot. remontu 

węzłów sanitarnych/węzeł WC dziewczęcy i chłopców oraz personelu nauczycielskiego na 

poziomie II pietra w Szkole Podstawowej nr 7 na ul. Okopowej 1a. Pani rada zapytała, czy 

ten remont będzie realizowany w ciągu roku. Kolejne pytanie dotyczyło utrzymania  

w prawidłowym stanie rowów melioracyjnych oraz stawów w granicach administracyjnych 

miasta. Pani radna zapytała, czy w ramach tej umowy będzie również pogłębianie  

i oczyszczanie tych rowów. 

 

W imieniu Prezydenta Miasta odpowiedzi udzielił Pan Karol Królikowski, Naczelnik Wydziału 

Komunalnego informując, że w ramach tej umowy będzie również oczyszczanie rowów. 

 

Pan radny Henryk Bieńkowski zapytał o dokumentację parkingu wielopoziomowego przy 

ulicy Kamiennej. „Czy jest jakaś realizacja, jeżeli chodzi o wybór projektanta?” 

 

Pan Prezydent Miasta odpowiedział, że jest kolejne podejście do przetargu. 

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję nad tym 

punktem porządku obrad. 

 
Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Radni złożyli na piśmie do Prezydenta Miasta następujące interpelacje: 
 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła 5 interpelacji: 
- w sprawie doświetlenia psiego wybiegu na osiedlu Ogrody 
- w sprawie zamontowania regulaminu korzystania z psiego wybiegu na osiedlu Ogrody, 
- w sprawie wymiany uszkodzonej tablicy na ścieżce rowerowej w Podczelu, 
- w sprawie zmiany komunikatu w autobusach miejskich dot. przystanku „Koszalińska- 
   Kościół” 
- w sprawie zlecenia firmie Nextbike Polska S.A. przeglądu technicznego rowerów miejskich. 
 
Pan radny Krzysztof Plewko złożył 3 interpelacje: 
- w sprawie decyzji Prezydenta Miasta dot. umożliwienia wydobywania przez 4 miesiące 125 
metrów sześciennych wody mineralnej o mineralizacji ponad 1200 mg chlorków na decymetr 
sześcienny, 
- w sprawie wykorzystanych i niewykorzystanych urlopów Prezydenta Miasta, 
- w sprawie zabezpieczenia antykorozyjnego kotew wiat przystankowych oraz ustawienia 
  ogniw fotowoltaicznych słupów multimedialnych 
 
Pan radny Sławomir Kargul złożył interpelację dot. uporządkowania terenu znajdującego się 
przy ul. Okopowej 21. 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki złożył 3 interpelacje: 
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- w sprawie posadowienia pojemników na papier i szkło, 
- w sprawie zmiany planu przestrzennego zagospodarowania w celu umieszczenia lokalizacji 
  handlowych,  
- w sprawie usunięcia drzew rosnących w pasie drogowym przy ul. Sułkowskiego  
     w Kołobrzegu 
 
Pan radny Artur Dąbkowski w sprawie usunięcia starych klombów przy ulicy Kresowej oraz 
naprawy i postawienia nowych ławek. 
 
Pani radna Danuta Wilk w sprawie ustawienia wiaty przystankowej w pasie drogowym  
ul. Jedności Narodowej w Kołobrzegu przy skrzyżowaniu z ul. Wylotową. 
 
Pan radny Bogdan Błaszczyk w sprawie wycięcia drzew „mirabelek”. 
 
Pani radna Krystyna Strzyżewska złożyła 3 interpelacje: 
- w sprawie zniszczenia chodnika przy ul. Szpitalnej w Kołobrzegu w związku z prowadzoną 
   budową budynku mieszkalnego, 
- w sprawie uzgodnień między budową ścieżki rowerowej przy ul. Łopuskiego wzdłuż szpitala 
  a planowanym remontem schodów wejściowych, 
- w sprawie budowy budynku mieszkalnego oraz drogi dojazdowej przy ul. Zygmuntowskiej 
 
Przewodniczący Rady w imieniu Komisji Komunalnej złożył wniosek o treści: 
„Rada Miasta wnioskuje do Prezydenta Miasta o przeprowadzenie negocjacji z obecnym 
właścicielem działki po starej drukarni na ul. Zygmuntowskiej w temacie ewentualnej 
zamiany działek.” 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało 18 radnych, 
0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddali radni: Henryk Bieńkowski  
i Wiesław Parus. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek. 
 
Pan radny Marcin Beńko w sprawie nałożonych kar umownych podmiotom odbierającym 
odpady komunalne z terenu miasta Kołobrzeg 
 
Pani radna Izabela Zielińska złożyła 6 interpelacji: 
- w sprawie ustawienia ławek parkowych na chodniku przy ul. 6 Dywizji Piechoty 
- w sprawie sprzątania nawierzchni pod urządzeniami zabawowymi na placach zabaw, 
- w sprawie naprawy stołów targowych na targowisku przy ul. Lipowej 
- w sprawie wyznaczenia przejścia dla pieszych w ul. Bogusława X na wysokości Parku 
  im. H. Dąbrowskiego, 
- w sprawie zorganizowania spotkania z Dyrektorem Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Szczecinie w sprawie remontu chodnika w ul. 6 Dywizji Piechoty, 
- w sprawie wykonania cięć pielęgnacyjnych drzew rosnących w pasie zieleni przy ul. 6 
Dywizji Piechoty w Kołobrzegu. 

 
Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2018 r. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLV/683/18 w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 r 

 
Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2024 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta. 
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Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji informując, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji informując, że komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus, Przewodniczący Komisji informując, że komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

4. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska, Przewodnicząca Komisji informując, że komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej i Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej” przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 
informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu informując, że Klub wstrzyma się od głosu. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko, Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2018 - 202.: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

0 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, Stwierdzam, że Rada większością głosów podjęła 

UCHWAŁĘ NR XLV/684/18 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2024. 

 
Punkt 4 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze 

inkasa: 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 
Strzyżewska, Przewodniczącą Komisji informując, że komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
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Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej i Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej” przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 
informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały.. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko, Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XLV/685/18  

w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie projektu regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków, obowiązującego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, 

Gminy Kołobrzeg, Gminy Dygowo, Gminy Gościno, Gminy Siemyśl, Gminy 

Sławoborze, Gminy Ustronie Morskie i Gminy Rymań 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką przedstawił Pan Janusz Gromek, 
Prezydent Miasta. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczącego Komisji informując, że komisja jednogłośne pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

2. Komisja ds. Budżetowo - Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna 

Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji informując, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. Opinię 

przedstawiła Pani radna Aneta Cieślicka, Przewodnicząca Komisji informując, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Opnie komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej i Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej” przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 
informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały wraz  
z autopoprawką. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko, Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W dyskusji udział wzięli: 
Pani radna Wioletta Dymecka, która powiedziała, że ten projekt uchwały pójdzie do 
zaopiniowania do Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Szczecinie. Pani 
radna zapytała, czy nie jest do tego potrzebne upoważnienie dla Przewodniczącego Rady  
w projekcie uchwały? 
 
Pani Agnieszka Orczyńska, radca prawny odpowiedziała, że nie. 
 
W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 
zamknął dyskusję i w pierwszej kolejności poddał pod glosowanie autopoprawkę Prezydenta 
Miasta o treści: 
1. W § 29 wykreślić wyraz „można”. 

2. W § 33 zdanie w nawiasie otrzymuje brzmienie: „… (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego 

     z 2011 r. Nr 77, poz. 1458). 

3. § 34 otrzymuje brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.” 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za przyjęciem autopoprawki głosowało 20 

radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Prezydenta 

Miasta. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, obowiązującego na terenie Gminy 

Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg, Gminy Dygowo, Gminy Gościno, Gminy Siemyśl, 

Gminy Sławoborze, Gminy Ustronie Morskie i Gminy Rymań wraz z przyjętą autopoprawką 

Prezydenta Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddała radna Danuta Wilk. Wyniki 

glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XLV/686/18  

w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 

obowiązującego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg, Gminy 

Dygowo, Gminy Gościno, Gminy Siemyśl, Gminy Sławoborze, Gminy Ustronie Morskie 

i Gminy Rymań (wraz autopoprawką). 

 

Punkt 4 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania ma terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 
Pełechata, Sekretarz Miasta.  
 
Projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. Opinię przedstawiła 

Pani radna Aneta Cieślicka, Przewodnicząca Komisji informując, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji informując, że komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

3. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji informując, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Opinie komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej i Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej” przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 
informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko, Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
 Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania ma terenie Gminy Miasto Kołobrzeg miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Głosu nie oddał radny Jacek Kalinowski. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLV/687/18 w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania ma terenie Gminy Miasto Kołobrzeg miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

 

Punkt 4 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki gruntu nr 74/4 

obręb 12, położonej w Kołobrzegu przy ul. Okopowej 

Prezydent Miasta Pan Janusz Gromek przedstawienie projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1.Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna 

   Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji informując, że komisja jednogłośnie 

   pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

2.Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, Przewodniczący 

   Komisji informując, że komisja w wyniku głosowania nie wypracowała stanowiska do 

   projektu uchwały 
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Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Przewodniczący Klubu informując, że każdy z członków klubu będzie głosował 
według własnego uznania. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej i Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej” przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 
informując, że każdy z członków klubu będzie głosował według własnego uznania. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu informując, że członkowie klubu będą głosowali według 
własnego uznania. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko, Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wypracował stanowiska. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak: „Panie Prezydencie, czy w ostatnim czasie na tą 
nieruchomość została wydana decyzji o warunkach zabudowy? Jeżeli tak, to na czyj 
wniosek? Proszę również o szczegóły tej decyzji, czyli wysokość zabudowy, współczynnik 
miejsc parkingowych. Dlaczego nie poinformowano zainteresowanego – dzierżawcy tego 
terenu, na którym posadowiony jest bazar o zamiarach sprzedaży tego terenu?” 
 
Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta: „Decyzji nie było.” 
 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, ad vocem: „Panie Prezydencie, wydaje mi się, że 
w dobrym tonie byłoby zaprosić dzierżawcę tego terenu, na komisji poinformować o takich 
planach tym bardziej, że umowa na dzierżawę kończy się z końcem tego roku. Poza tym ja 
nie rozumiem tego pośpiechu. Dlaczego już teraz, a mamy 4 miesiące do wygaśnięcia tej 
umowy dzierżawy tego terenu, próbujemy ten teren sprzedawać? Bardzo proszę  
o odpowiedź.” 
 
Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta: „Ja nie rozumiem pewnych zachowań radnych  
z jakimś takim podtekstem. Jest to to 500 metrów, przetarg nieograniczony. Proszę spojrzeć 
na mapkę i zobaczyć, że wokół tego terenu zostało prawie wszystko zagospodarowane. 
Wtedy zostanie te 500 metrów i my będziemy o to dbali, bo ten jarmark tam już nie będzie 
miał racji bytu, bo większość została już sprzedana. Warunków nie ma i szukanie tutaj 
jakiegoś drugiego dna, bo tak to widzę. To od Państwa zależy, czy zostawić ten kawałek  
i tam będą śmiecili? Czy lepiej sprzedać i ten kawałek zostanie zagospodarowany?” 
 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak: „No nie jest to takie bez znaczenia Panie 
Prezydencie, ponieważ są to miejsca pracy dla wielu kupców – mieszkańców naszego 
miasta. Czyli rozumiem, że warunki zabudowy nie zostały wydane dla tego terenu? Obok 
znajduje się działka 74/3 – czyja to jest działka” I jeżeli jest to działka dzierżawiona od 
miasta, kiedy kończy się umowa? Bo, jeżeli jest to teren należący do miasta, to może by 
warto pomyśleć, żeby ten teren 74/3 sprzedać łącznie z terenem działki 74/4 i uzyskać po 
uchwaleniu planu lepszą cenę.” 
 
Pani Ewa Pyjek, Zastępca Naczelnika Wydziału GN: „Nieruchomość sąsiednia oznaczona 
numerem 74/3 stanowi obecnie własność Gminy Miasto Kołobrzeg i jest przeznaczona 
uchwałą Rady Miasta do sprzedaży. Obecnie trwa procedura wyceny nieruchomości  
i podjęcie przez Państwo uchwały o sprzedaży nieruchomości wnioskowanej umożliwi nam 
jednoczesne zbycie tych dwóch nieruchomości i to wpłynie pozytywnie na parametry tych 
działek oraz możliwości ich zagospodarowania i uzyskanie najkorzystniejszej ceny z tej 
transakcji.” 
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Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy te działki będą sprzedawane jednocześnie, jako 
jeden grunt, czy jednocześnie, jako dwa niezależne grunty, Pani Ewa Pyjek odpowiedziała, 
że będą sprzedawane jednocześnie, jako dwa niezależne grunty. Działka 74/3 ma 
powierzchnię 2.200 metrów, dzisiaj procedowana działka ma powierzchnię 600 metrów. 
Łącznie te nieruchomości mogłyby być racjonalnie zagospodarowane.” 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki: „Te działki racjonalnie byłyby zagospodarowane wtedy, 
gdyby był określony plan zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu, żebyśmy 
określili się, co tam chcemy, jaka forma zabudowy. I wtedy byłoby to racjonalnie 
zagospodarowane, ale niestety tak nie jest. Generalnie my nie jesteśmy przeciwni 
zabudowaniu przynajmniej centrum miasta, czy jego obrzeży. Natomiast nasze wątpliwości 
budzi fakt, ze tam nie ma planu, a inwestor, który kupi tam działkę może tam postawić 
wszystko, dostanie warunki zabudowy. Jeżeli Pan Prezydent np. ograniczy zabudowę – 
właściciel skarży do SKO i sprawę wygrywa z automatu wręcz, bo wiemy, że „co nie jest 
zabronione jest dozwolone”. Dlatego myślę, że najbardziej racjonalnym elementem w tej 
historii byłoby to, żeby najpierw uchwalić plan dla tego terenu i wtedy sprzedać – dzięki 
parametrom możemy wtedy więcej zarobić na sprzedaży.” 
 
Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału UA: „Szanowni Państwo Radni, oczywiście, 
że tam, gdzie nie ma planu zagospodarowania przestrzennego nie można wybudować 
wszystkiego, dlatego że jest to procedura administracyjna o wydanie decyzji o warunkach 
zabudowy, która jest ściśle procedowana z ustawą o zagospodarowaniu przestrzennym i tam 
jest wprost powiedziane – na zasadzie dobrego sąsiedztwa. Czyli, to co znajduje się  
w sąsiedztwie może być wskaźnikiem dla tego, co powstanie na nieruchomości. Dla 
nieruchomości sąsiedniej, która w chwili obecnej jest jeszcze użytkowana jako targowisko, 
gdzie znajduje się piekarnia tam była wydana decyzja niedawno o warunkach zabudowy na 
budowę budynków mieszkalnych wielorodzinnych, wiec należałoby się spodziewać, że 
prawdopodobnie tutaj inwestorzy w takim kierunku by szli. Wysokość jest determinowana 
zabudową, która jest w sąsiedztwie – tam mamy dwa budynki mieszkalne wielorodzinne,  
z jednej strony jedenastokondygnacyjny budynek dwuklatkowy, z drugiej strony mamy chyba 
sześciokondygnacyjny budynek.” 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki: „Wbrew pozorom Pani Naczelnik mnie nie uspokoiła, bo  
w bliskim sąsiedztwie stoi ten budynek jedenastokondygnacyjny, więc inwestor może – nie 
mówię, że musi, bo nie znam planów tego inwestora, ale może wystąpić o możliwość 
zabudowy budownictwa wielorodzinnego o wysokości np. jedenastu kondygnacji.” 
 
Pan radny Krzysztof Plewko: „Okazuje się, że w tej sprawie jest dużo kontrowersji z tego 
powodu, że tam nie ma planu zagospodarowania przestrzennego. Wiemy, co się działo  
z Bryzą, Prezydent podjął decyzję jednoosobowo. Teren, o którym mówimy jest bezcenny 
dla miasta i ja osobiście jestem za powstrzymaniem się ze sprzedażą tych dwóch działek.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Panie Prezydencie, pojawiły się informacje dosyć nowe. 
Takich informacji niestety nie mieliśmy na posiedzeniu Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 
co stawia sprawę w całkiem innym świetle. Ja sobie nie przypominam tutaj wniosku radnych, 
żeby była sprzedaż obu nieruchomości w tym samym czasie. Owszem podejmowaliśmy 
decyzje o sprzedaży tej działki 74/3 po zakończeniu umowy dzierżawy tam, gdzie w tej chwili 
jest parking, ale 74/4 raczej nie.” 
 
Pani Ewa Pyjek, Zastępca Naczelnika Wydziału GN: „Z uwagi na to, że upływa 
obowiązywanie umowy dzierżawy dzisiaj procedowanej działki uznaliśmy za zasadne 
przeznaczenie tej nieruchomości do zbycia z uwagi na fakt, że nieruchomość sąsiednia  
o większych parametrach już jest procedowana do przetargu za zgodą Państwa radnych  
i zamierzamy umożliwić jednoczesne nabycie tych dwóch nieruchomości przez jednego 
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inwestora tak, aby sposób zagospodarowania tych nieruchomości był jak najbardziej 
racjonalny.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Panie Prezydencie w mojej ocenie również jest zasadna 
sprzedaż obu tych nieruchomości, ale uważam, że najpierw miasto powinno podjąć plan 
zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu, co znacznie podwyższy wartość tej 
nieruchomości i da szansę na sprzedaż obydwu tych nieruchomości w tym samym czasie  
z tą sama funkcją. I myślę, że miasto będzie mogło na tej sprzedaży o wiele więcej zarobić 
niż sprzedaż tego kawałka. W mojej ocenie powinniśmy się z tym wstrzymać, ustalić plan dla 
tego terenu tak, żeby było z korzyścią dla miasta. Najpierw zróbmy to pod kątem formalno – 
prawnym i dopiero potem zbywajmy te nieruchomości. Jestem za zbyciem nieruchomości po 
uchwaleniu planu zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu.” 
 
Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta: „Szanowni Państwo, proszę spojrzeć na ten 
kwartał pomiędzy Unią Lubelską a Okopową, jaka piękna zabudowa niewysoka została 
zrealizowana przez firmę kołobrzeską. Powtarzam, przejdzie, to przejdzie, nie, to nie.  
W chwili obecnej jest bum na rynku. U nas w Kołobrzegu ceny działek stoją bardzo wysoko, 
ale obserwując to, co się dzieje na świecie i u nas, to ten bum niedługo się skończy. Jestem 
pewien w 100%, że teraz byśmy osiągnęli bardzo wysoką cenę za tą działkę, a za dwa lata, 
gdzie tyle będzie trwała procedura planistyczna, może być różnie.” 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki: „Te działki mogą sobie poczekać na sprzyjającą 
koniunkturę.” 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski: „Kiedy była uchwała na sprzedaż działki nr 74/3?” 
 
Pani Ewa Pyjek odpowiedziała, że Rada podejmowała tą uchwałę w 2017 r. 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski: „Uważam, że powinniśmy doprowadzić do uchwalenia 
planu przestrzennego zagospodarowania dla tego terenu i wyegzekwować miejsca 
parkingowe. Nie chciałbym, aby radni byli poddawani presji.” 
 
Prezydent Miasta złożył wniosek formalny o zmianę porządku obrad – wycofanie projektu 
uchwały z porządku obrad. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 15 
radnych, 0 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddał Pan radny Henryk 
Bieńkowski. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym poprzez wycofanie projektu uchwały w 

sprawie sprzedaży działki gruntu nr 74/4 obręb 12, położonej w Kołobrzegu przy ul. 

Okopowej z porządku obrad. 

 

Pan radny Marek Młynarczyk zapytał o to, czy nie lepiej tego terenu nie przewidzieć pod 

parking, pod obwodnicę. Pan radny zapytał również o projekt na tą obwodnicę. 

 

Pan radny Henryk Bieńkowski zasugerował, aby nie sprzedawać również działki nr 74/3. 

Zapowiedział, że w punkcie wolne wnioski i informacje złoży w tej sprawie wniosek do Rady. 

 

Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta: „Na pewno bardzo ważna jest sprawa nie 

obwodnicy tylko nowej ulicy pomiędzy Myśliwską a Okopową. W chwili obecnej wstrzymałem 

to wszystko, ponieważ musimy zanalizować, jak odciąży się ten ruch po otwarciu trzeciego 

etapu. To jest bardzo ważne, bo realizacja tej nowej ulicy przy Okopowej, gdzie 

zabezpieczony jest taki teren i na ulice, na dwa pasy, na ścieżkę rowerową, na chodniki i nie 
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byłoby problemu z tym, ale ona we wstępnym kosztorysie ona by kosztowała kilkanaście 

milionów i dlatego już nowe władze miasta będą się zastanawiały, co dalej robić, czy 

budować, czy nie. Chcemy przeanalizować, czy ten trzeci etap naszej obwodnicy 

kołobrzeskiej, otwarcie S6 niedługo, połączenie S6 z Rondem Solidarności tak pomoże tej 

sytuacji, że nie będziemy musieli robić aż tak dużej inwestycji i to z naszych pieniędzy, bo już 

się kończy dofinansowanie z Unii Europejskiej inwestycji drogowych. To tyle w tym temacie.” 

 
Punkt 4 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki położonej  

w Kołobrzegu przy ul. Bałtyckiej 

Prezydent Miasta przedstawił Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1.  Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinie przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji – opinia pozytywna. 

2. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja będzie składała wniosek o odrzucenie projektu uchwały.  

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Przewodniczący Klubu informując, że każdy z członków klubu będzie głosował 
według własnego uznania. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej i Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej” przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 
informując, że każdy z członków klubu będzie głosował według własnego uznania. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu informując, że członkowie klubu będą głosowali według 
własnego uznania. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko, Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wypracował stanowiska. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pan radny Dariusz Zawadzki, który zaproponował, aby sprawą sprzedaży działki zajęła się 
nowa Rada. 
 
Pani radna Danuta Wilk zapytała o pralnie, która znajduje się w pobliżu tej działki. 
 
Prezydent Miasta poinformował, że inwestor wcześniej kupił tą pralnię. 
 
Pani radna Danuta Wilk: „ W takim razie to będzie bardzo duża działka pod zabudowę. 
Teraz wszystko ruszyło na Dzielnicę Zachodnią. W tej chwili zabudowywany jest tam każdy 
centymetr działki. Uważam, że od strony ulicy Wylotowej pozostawić ten kawałek na parking. 
To, co chcecie tam zrobić jest przerażające.” 
 
Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta: „Jeżeli chodzi o miejsca parkingowe, to tam na 
być 1:1.” 
 
Pan radny Krzysztof Plewko: „Uważam, ze te działki moglibyśmy sprzedaż w drodze 
przetargu.” 
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Pani Ewa Pyjek, Zastępca Naczelnika Wydziału GN: „Z uwagi na kształt tej działki oraz 
parametry ja można tylko sprzedać na polepszenie warunków. Cena 1600 zł za metr 
kwadratowy.” 
 
Pan radny Krzysztof Plewko: „Podzielam zdanie Pana radnego Dariusza Zawadzkiego, co 
do pozostawienia tej sprawy dla nowej Rady Miasta.” 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki zapowiedział złożenie wniosku o wycofanie projektu uchwały  
z porządku obrad. 
 
Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału UA: ‘Szanowni Państwo Radni, jest to 
skrzyżowanie dwóch dróg: gminnej i powiatowej. Nie należałoby się spodziewać, że ta 
działka będzie samodzielną działką.” 
 
Pan Prezydent Miasta zwrócił się do Pana radnego Zawadzkiego z prośba o wycofanie 
wniosku o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad. 
 
Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Uważam, że dyskutujemy za bardzo przedmiotowo a nie 
merytorycznie/. Ktokolwiek miał do czynienia z inwestycjami, to wie, że na tej działce nic 
wielkiego się nie wybuduje. Patrzmy na budżet miasta. Z tego nic więcej się nie wyciągnie, 
jak 500 tysięcy złotych.” 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki: „Rozumiem, że tu powinna być zachowana pewna 
widoczność.” 
 
Pan Prezydent Miasta powiedział, że ta działka nie będzie zabudowana. 
 
Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Zmiana planu będzie dotyczyła wszystkich działek. My 
decydujemy, jaki procent zabudowy, jaka wielkość kondygnacji, ile miejsc parkingowych. To 
Rada o tym decyduje.” 
 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję i w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek Pana radnego Dariusza 
Zawadzkiego o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie projektu uchwały w sprawie 
sprzedaży działki przy ulicy Bałtyckiej z porządku obrad. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 11 
radnych, 5 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddał radny Sławomir 
Kargul. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. Przewodniczący 
stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20  ust.1a ustawy o 
samorządzie gminnym. 

 
Punkt 4 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Nr 8 – Uzdrowisko Zachód” dla obszarów 

położonych na zakończeniu ul. K. Arciszewskiego oraz przy zbiegu ulic Świerkowej  

i Wylotowej 

Prezydent Miasta przedstawił Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1.  Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinie przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji – opinia pozytywna. 

2. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały. 
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3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, 

Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja wyraziła pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki w imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska i Klubu 

Radnych ‘Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej i Sojuszu Lewicy 

Demokratycznej” zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie 

projektu uchwały z obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 12 

radnych, 6 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Głosu nie oddał Pan radny Dariusz 

zawadzki. Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. Przewodniczący 

stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o 

samorządzie gminnym. 

 

Punkt 4 podpunkt 9 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach 

administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady, który był jego 
autorem. 

 

Prezydent Miasta nie wniósł uwag do projektu uchwały. 

Projekt uchwały opiniowała: 
1.  Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinie przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji – opinia pozytywna. 

2. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Przewodniczący Klubu informując, że klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej i Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej” przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 
informując, że klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu informując, że klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko, Przewodniczący Klubu informując, że klub poprze projekt uchwały. 
 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na 

cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddali radni: Marek Młynarczyk, 

Ireneusz Zarzycki. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XLV/688/18 

zmieniającą uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane 

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

Punkt 4 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 
Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem skargi zajmowała się Komisja Prawa, Porządku 
Publicznego i Spraw Obywatelskich. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Aneta Cieślicka, Przewodnicząca Komisji.  
 
Prezydent Miasta nie wniósł uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Przewodniczący Klubu informując, że klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej i Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej” przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 
informując, że klub poprze projekt uchwały uzasadniając to tym, że dyrektor wykonuje zapisy 
zawarte w regulaminie. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu informując, że członkowie klubu będą głosowali według 
własnego uznania. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko, Przewodniczący Klubu informując, że klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pani radna Izabela Zielińska zapowiedziała, że poprze projekt uchwały. Pani radna 
zaapelowała do obu stron sporu, aby zaprzestali rodzinnego sporu na forum samorządu. 
Pani radna dodała również, że w tej sprawie wierzy w mądrość Dyrektora MOSiR i Pana 
Prezydenta Miasta. 
 
Glos Pani radnej podzielił również Przewodniczący Rady. 
 
Przewodniczący Rady udzielił również głosu skarżącemu, który powiedział, że ta siłownia, to 
jest dla niego być albo nie być. „Na ten sukces pracowałem 40 lat. Uważam, ze Komisja 
została wprowadzona w błąd”. W tym miejscu skarżący przytoczył oświadczenie Prokuratury 
Rejonowej. Skarżący zaznaczył, że autorytetem w tej sprawie jest on, a Pan Dyrektor MOSiR 
się nie zna na tych sprawach. 
 
Pani radna Izabela Zielińska oświadczyła, że w swojej wypowiedzi nie naruszyła autorytetu 
skarżącego. Pani radna powiedziała także, że Prezydent Miasta przekazał kompetencje 
Dyrektorowi MOSiR-u, a decyzję w sprawie skargi podejmuje Rada Miasta. Zwróciła się do 
skarżącego z prośbą o powstrzymanie emocji. 
 
Pan radny Marek Młynarczyk dodał, że Komisja Prawa … powinna stać na straży prawa  
i w tej sprawie Komisja nie wyszła poza swoje kompetencje. Pan radny dodał także, że 
skarga jest bezzasadna. Takie rozstrzygnięcie Komisji nie zamyka drogi, co do dzierżawy 
pomieszczeń na siłownię. 
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Pani radna Aneta Cieślicka: W trakcie rozpatrywania skargi, nie znaliśmy tego 
oświadczenia prokuratury Rejonowej. Zgadzam się ze stanowiskiem Pana radnego Marka 
Młynarczyka. Jeżeli są podejrzenia o popełnienie przestępstwa, to od tego są odpowiednie 
organa ścigania.” 
 
Pani radna Wioletta Dymecka: „Na Komisji Komunalnej byli Panowie w mundurach, więc 
sama chciałam zapytać, w jakim są charakterze. Dlatego uważam, ze Dyrektor MOSiR miał 
prawo o to zapytać ich przełożonych.” 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki: „Zgodnie z naszym Statutem Miasta posiedzenia komisji są 
jawne i każdy ma prawo na nie przyjść i w nich uczestniczyć. Dla mnie zachowanie Pana 
dyrektora było szokujące.” 
 
Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta: „Uważam, że stanowisko komisji jest pozytywne 
dla dyrektora.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Jeżeli przychodzi na posiedzenie komisji osoba, to ja by 
zapytała o upoważnienie szefa instytucji.” 
 
Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Pan dyrektor na komisji wysłuchał naszych krytycznych 
uwag. Ja również uważam, ze skarga jest bezzasadna.” 
 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  
i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 
Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu z zapisem w § 1, że uznaje 
się skargę za bezzasadną: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 
0 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddali radni: Przemysław Kiełkowski, 
Danuta Wilk. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLV/689/18 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu. Rada uznała skargę za bezzasadną. 
 

Punkt 4 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach do organów samorządu terytorialnego. 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 
Sekretarz Miasta.  
 
Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki, Przewodniczący Klubu informując, że klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej i Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej” przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu 
informując, że klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski, Przewodniczący Klubu informując, że klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko, Przewodniczący Klubu informując, że klub poprze projekt uchwały. 
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Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania  

w wyborach do organów samorządu terytorialnego: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddała radna Danuta Wilk. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. Przewodniczący stwierdził, że Rada 

jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XLV/690/18 w sprawie utworzenia odrębnych 

obwodów głosowania w wyborach do organów samorządu terytorialnego. 

 

Punkt 5 - sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami zostało radnym przesłane 

drogą elektroniczną 16 sierpnia 2018 r. Nikt z radnych nie wniósł uwag do sprawozdania.  

 
Punkt 6 – Wolne wnioski i informacje 
 
W wolnych wnioskach Pan radny Henryk Bieńkowski zgłosił wniosek o treści: 
„Rada Miasta Kołobrzeg wnioskuje do Prezydenta Miasta o wycofanie z obiegu prawnego 
uchwały w sprawie zbycia działki nr 74/3 na najbliższej sesji.” 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych, 
1 przeciw, 6 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddali radni: Artur Dąbkowski, 
Przemysław Kiełkowski, Danuta Wilk. Wyniki glosowania stanowią załącznik do 
protokołu. Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek 
 
Następnie Przewodniczący przekazał Radzie poniższe informacje:  

1. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu przedstawił na piśmie 

informację na temat bezpłatnego udostępnienia obiektów sportowych MOSiR.  

2. Burmistrz Jarocina pismem z dnia 24 lipca 2018 r. powiadomił o wystąpieniu Gminy 

Jarocin ze Stowarzyszenia Gmin, Powiatów i Województw „DROGA S11”. 

3. Urząd Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego – Wydział Kultury, Nauki 

i Dziedzictwa Narodowego pismem z dnia 12 lipca 2018 r. przesłał informację  

o przyznaniu dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków. 

4. W dniu 23 lipca 2018 r. wpłynęło pismo Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 17 

lipca 2018 r. dot. wynagradzania pracowników samorządowych, w tym osób 

funkcyjnych. Pismo wraz z opinią radcy prawnego zostało Państwu przekazane w 

systemie eSesja. 

5. Wojewoda Zachodniopomorski rozstrzygnięciem nadzorczym z dnia 02 sierpnia  

2018 r. stwierdził nieważność uchwały Nr XLIII/664/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 

28 czerwca 2018 r. w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Leczenie 

niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców miasta 

Kołobrzeg w latach 2019 – 2023”. 

6. Wojewoda Zachodniopomorski rozstrzygnięciem nadzorczym z dnia 02 sierpnia  

2018 r. stwierdził nieważność pkt 6 załącznika do uchwały Nr XLIII/675/18 Rady 

Miasta Kołobrzeg z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie regulaminu korzystania  

z fontann i terenu przy fontannach miejskich w Kołobrzegu. 

7. Wojewoda Zachodniopomorski rozstrzygnięciem nadzorczym z dnia 02 sierpnia  

2018 r. stwierdził nieważność § 2 ust. 7, 9 i 10 Załącznika Nr 1 do uchwały  

Nr XLIII/767/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie przyjęcia 
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regulaminu parkingu działającego w systemie ‘Parkuj i Jedź” (Park & Ride) w Gminie 

Miasto Kołobrzeg oraz stawek opłat. 

8. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 5 lipca 2018 r. 

zostały ogłoszone: 

a) Uchwała Nr XLIII/659/18 z dnia 28 czerwca 2018r. w sprawie zmian w uchwale 

     budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 r. – poz. 3216. 

b) Uchwała Nr XLIII/661/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie określenia zasad 

     dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na przedsięwzięcia 

     inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł ogrzewania służące ochronie powietrza –   

     poz. 3217. Uchwała weszła w życie 20 lipca 2018 r. 

c) Uchwała Nr XLIII/672/18 z dnia 28 czerwca 218 r. zmieniająca uchwałę w sprawie  

     wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

     ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności – 

     poz. 3218. Uchwała weszła w życie 20 lipca 2018 r. 

d) Uchwała Nr XLIII/674/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 

     wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

     terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych 

      w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji  

      za pomocą środków komunikacji elektronicznej – poz. 3219. Uchwała weszła  

      w życie 20 lipca 2018 r. 

9. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 23 lipca  

2018 r. zostały ogłoszone: 

a) Uchwała Nr XLIII/662/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia zasad 

     uczestnictwa oraz zasad ponoszenia odpłatności za pobyt uczestników w Klubie 

     Senior+ - poz. 3469. Uchwała obowiązuje od 1 sierpnia 2018 r. 

b) Uchwała Nr XLIII/663/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia  

      szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt uczestników  

      w Kołobrzeskim Dziennym Domu Pomocy dla Seniorów – poz. 3470. Uchwała 

      obowiązuje od 1 sierpnia 2018 r. 

10. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 30 lipca  

2018 r. zostały ogłoszone: 

a) Uchwała Nr XLIII/665/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie zasad udzielania  

     i rozmiaru obniżek tygodniowej liczby godzin obowiązkowego wymiaru zajęć oraz 

     zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowej liczby godzin obowiązkowego 

     wymiaru zajęć przez nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze  

     w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg –  

      poz. 367. Uchwała wejdzie w życie 1 września 2018 r. 

b) Uchwała Nr XLIII/666/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie określenia wymiaru 

     czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za 

     korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym ten wymiar 

     zajęć, a także warunków całkowitego lub częściowego zwolnienia z tych opłat  

     w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

     prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg – poz. 3677. Uchwała wejdzie  

     w życie 1 września 2018 r. 

c) Uchwała Nr XLIII/667/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 

     ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

     przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

     funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych 
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     składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób 

     obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

      zastępstw – poz. 3677. Uchwała weszła w życie 14 sierpnia 2018 r. 

d) Uchwała Nr XLIII/668/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia sieci 

     publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

     prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg – poz. 3678.  Uchwała wejdzie  

     w życie 1 września 2018 r. 

e) Uchwała Nr XLIII/670/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 

     postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli, na których nie 

     zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne – poz. 3679. Uchwała 

     weszła w życie 14 sierpnia 2018 r. 

f)  Uchwała Nr XLIII/671/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 

     uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto 

     Kołobrzeg – poz. 3680. Uchwała weszła w życie 14 sierpnia 2018 r. 

g) Uchwała Nr XLIII/673/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 

     szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

     odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

     odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę – poz. 3681. Uchwała weszła w życie 

     14 sierpnia 2018 r. 

h)  Uchwała Nr XLIII/677/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie zniesienia pomnika 

      przyrody – poz. 3682. Uchwała weszła w życie 14 sierpnia 2018  

Wszystkie przekazane przez Przewodniczącego rady informacje były udostępnione radnym 

w systemie eSesja w puncie „Wolne wnioski i informacje”. 

Po tym punkcie Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

 

Punkt 7 Uroczysta część sesji - Sala Koncertowa Ratusza Miejskiego (godz. 12.00) 

poświęcona 50 – leciu współpracy Miasta Kołobrzeg z Uniwersytetem Medycznym im. 

Karola Marcinkowskiego w Poznaniu: 

 

Po przerwie Przewodniczący otworzył część uroczystą XLV sesji poświęconą 50 – leciu 

współpracy Miasta Kołobrzeg z Uniwersytetem Medycznym im. Karola Marcinkowskiego w 

Poznaniu.  

W części uroczystej uczestniczyli:  

 Radni Rady Miasta 

 Prezydent Miasta 

 Przewodnicząca Rady Powiatu w Kołobrzegu 

 prof. dr hab. Edmund Grześkowiak, Prorektor Uniwersytetu Medycznego  

w Poznaniu 

 prof. dr hab. n. med. Ewa Wender – Ożegowska, Dziekan Wydziału Lekarskiego I 

 prof. dr hab. n. med. Maria Iskra, Prodziekan Wydziału Lekarskiego II 

 prof. dr hab. n. med. Lidia Gil, Prodziekan Wydziału Lekarskiego II 

 prof. dr hab. n. med. Zygmunt Adamski 

 profesorowie, docenci, doktorzy, studenci Uniwersytetu Medycznego w Poznaniu. 

 

Podpunkt 1 - wręczenie Uniwersytetowi Medycznemu im. Karola Marcinkowskiego 
aktu nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu, pamiątkowego medalionu  
i legitymacji 



21 

 

 
Za zasługi związane z 50-letnią opieką medyczną na rzecz mieszkańców Kołobrzegu  
i powiatu kołobrzeskiego oraz kuracjuszy i wczasowiczów przyjeżdżających do kołobrzeskich 
obiektów hotelowych, Rada Miasta na sesji w dniu 28 czerwca 2018 r. Uchwałą  

Nr XLIII/679/18 nadała Uniwersytetowi Medycznemu im. Karola Marcinkowskiego  

w Poznaniu tytuł „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”.  

 

Laudację odczytała Pani dr n. med. Danuta Adamska – Czepczyńska –Przewodnicząca 

Rady Powiatu w Kołobrzegu. 

 

Prezydent Miasta wraz z Przewodniczącym Rady wręczyli Prorektorowi Uniwersytetu 

Medycznego w Poznaniu Akt Nadania Tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”, 

pamiątkowy medalion oraz legitymację. 

 

Profesor Grześkowiak podziękował za 50 – letnią współpracę i za tak zaszczytne 

wyróżnienie Uniwersytetu Medycznego w Poznaniu.  

 

Podpunkt 2) - wręczenie Panu prof. dr hab. n. med. Zygmuntowi Adamskiemu aktu 

nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”, pamiątkowego medalionu  

i legitymacji: 

 

Za zasługi związane ze szczególnym zaangażowaniem w ponad 40-letnią działalność 

medyczną i społeczną na rzecz mieszkańców Kołobrzegu i powiatu kołobrzeskiego oraz 

kuracjuszy i wczasowiczów przyjeżdżających do kołobrzeskich obiektów hotelowych, Rada 

Miasta na sesji w dniu 28 czerwca 2018 r. Uchwałą Nr XLIII/678/18 nadała Panu  

prof. dr hab. n. med. Zygmuntowi Adamskiemu tytuł „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”. 

 

Laudacje na część uhonorowanego odczytał Pan Ryszard Wożniak – Prezes Regionalnego 

Stowarzyszenia Turystyczno – Uzdrowiskowego. 

  

Prezydent Miasta wraz z Przewodniczącym Rady wręczyli prof. Zygmuntowi Adamskiemu 

Akt Nadania tytułu, pamiątkowy medalion oraz legitymację. 

Pan prof. Adamski podziękował Radzie za tak zaszczytne uhonorowanie jego osoby. 

 

Podpunkt 3) wystąpienia zaproszonych gości. 

 

W tej części sesji głos zabrali: Zastępca Prezydenta Miasta Poznania, Pan Bogdan Miłek, 

Prezes Polonii Niemieckiej, Prezydent Miasta, Przewodniczący Rady. 

Medale im. Karola Marcinkowskiego otrzymali: 

Mirosław Mielczarek 

Mirosław Tyszkiewicz 

Marek Kseronis 

 

Prezydent Miasta podziękował za owocną współpracę, radnym uhonorowanie Uniwersytetu 

Medycznego w Poznaniu i Pana prof. Zygmunta Adamskiego. 
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Przewodniczący Rady powiedział, że swoją wdzięczność Rada wyraziła poprzez 

uhonorowanie Uniwersytetu Medycznego i profesora Adamskiego tytułem „Zasłużony dla 

Miasta Kołobrzegu” Przewodniczący podziękował za wyrazy sympatii. 

 

Część uroczysta została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 8 – zamknięcie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął XLV sesję Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

 

Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 13:00. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kolobrzeg – Ryszard Szufel …………………………. 

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak                 …………………………. 

 

 


